
DETALJNIJE 

Većina sindikata u Matici, zadovoljna neuobičajenim porastom plaća, podržala je 
Zakon o plaćama i novu Uredbu o koeficijentima. Ti propisi različito su tretirali 
pojedine sustave. Naš sustav je prošao najlošije, dok neki drugi doista nisu imali 
razloga za nezadovoljstvo.  

Iako nas je iznenadilo da su dva prosvjetna sindikata propustila povijesnu priliku 
izboriti bolju poziciju za nastavnike, smatrali smo da je to prvenstveno stvar 
njihovih sindikata pa nismo zamjerili niti to što su odbili naše javne pozive za 
zajedničkim pritiskom na Vladu.  

Međutim, zamjerili smo izostanak podrške od naše središnjice, koju smo osnivali 
i toliko joj puno dali. Očekivali smo barem toliko, da vijesti o našim prosvjedima 
budu objavljene na web stranicama Matice, kad već nisu imali interes saznati 
probleme našeg sustava i javno nas podržati.  

Naime, ako je većina u Matici i bila zadovoljna, ne znači da Matica ne može 
podržati one koji nisu zadovoljni.        

ZAŠTO ODLUKU OBZNANJUJEMO TEK SADA? S obzirom na sve navedeno, riječ 
je o jednoj od težih odluka Velikog vijeća. Stoga, iako je odluka o izlasku 
donesena prije gotovo 3 mjeseca, obznanili smo ju tek sada jer nismo željeli u 
vrijeme donošenja novih koeficijenata i naših prosvjeda skretati pažnju javnosti 
s tih, za naše članove važnijih pitanja. Nadalje, imali smo i mi i predsjednica 
statutarnu obavezu da još jednom sjednemo i pokušamo pronaći dogovor. Tu 
obavezu predsjednica Matice nije htjela ispuniti.  

 


